
Tomáš Roskovec
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MFF jako škola vstř́ıcná ale náročná

Přestože o konceptu studia rozhoduj́ı jiné orgány, ve SKASu
budu v př́ıpadě znovuzvoleńı prosazovat tyto pohledy...

• MFF muśı z̊ustat náročnou školou i za vysokou cenu mnoha
neúspěšných student̊u. Jinak fakulta ztrat́ı své výsadńı postaveńı
nejlepš́ıho pracovǐstě a školy ve svých oborech.

• Je v zájmu školy nadále podporovat (a posilovat) obory
učitelstv́ı, bez kterých by byla kvalita student̊u přicházej́ıćıch
v daľśıch letech ze středńıch škol ve velkém nebezpeč́ı.

• Nechci, aby centralizačńı plány rektorátu UK ohrozily fun-
guj́ıćı procesy na naš́ı Matematicko-fyzikálńı fakultě a jsem
pro zdravou autonomii.

Chci SKAS jako partnerský a nikoli
partyzánský orgán

• Nový děkan a jeho lidé jsou ochotni v́ıce než dř́ıve komuniko-
vat a diskutovat o svých kroćıch. Letos mu SKAS poskytoval
užitečnou zpětnou vazbu ze studentského pohledu a tento
trend bych si přál zachovat!

• Dı́ky relevantnosti většiny letošńıch podnět̊u ze strany SKASu
byla celá řada připomı́nek vyslyšena a realizována, nechci
návrat SKASu k aktivistickému a nepřátelskému postoji v̊uči
vedeńı fakulty. Vı́ce lze nalázt ve Výročńı zprávě SKAS.

• Za prvńı úkol SKASu považuji pomoc dobrému fungováńı
fakulty jako takové. S ohledem na to budu prezentovat
a hájit studentské názory a postoje.

SKAS jako funguj́ıćı a demokratický orgán

• Rád bych do budoucna zvýšil aktivity př́ımo se student̊u dotýkaj́ıćı. Letos jsme s Kubou Buĺınem za t́ımto účelem
např́ıklad podpořili rozš́ı̌reńı besedy SIAM Chapter pro žadatele o GAUK.

• Jsem odp̊urce modelu který se letos podařilo omezit, kdy do fungováńı SKASu mluv́ı bývaĺı senátoři a předsedu určuje
konč́ıćı předseda. SKAS by měl fungovat na základě Vaš́ı letošńı demokratické volby.

• Jsem ochoten i v př́ı̌st́ım roce zajistit administrativńı práce ve SKAS, které zajǐsťuji už druhým rokem a které jsou
nezbytné pro fungováńı SKAS.

Osvěta ani modernizace by neměla být postavena na nepravdivých argu-
mentech

Vı́te, že i jiné fakulty UK než KTF a MFF maj́ı jiný poměr student̊u a zaměstnanc̊u v senátu než 1:1? Např́ıklad lékařské
fakulty UK v Plzni a Hradci Králové, FTVS...


